
Goedemiddag, 
 
In de raadsvergadering van 31-05 stelde de D66-fractie een vraag naar aanleiding van Ingekomen Stuk 
D-06 (bij deze mail gevoegd). 
Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 
D66 vraagt of deze problematiek ook speelt in de gemeente West Betuwe.  
 
Antwoord  
West Betuwe is lid van het Verenfonds, dus deze problematiek speelt ook binnen onze gemeente. 
Momenteel zijn we samen met VNG Gelderland en de Provincie in gesprek om tot een oplossing te 
komen.  

 


